
ZÁPIS č. P – 04/2021
ze zasedání PREZIDIA ČSS, z.s. (P ČSS) konaného dne 5. 10. 2021

Přítomni: J. Streit, I. Hermel, J. Fidler, L. Janota, K. Frantalová, M. Tenk, P. Černoch, M. Havlík,
Vrtišková, J. Zámyslická

Jednání bylo zahájeno v 11:00 hod.
Připomínky k navrženému programu nejsou.

P  R  O  G  R  A  M:

1.) Kontrola minulého zápisu (usnesení X., XII. sjezdu ČSS, P 03/2021 a VV 06/2021)

-  X10 usnesení X. sjezdu – realizace kulové střelnice Brno – Soběšice – trvá
-  1. a 2. usnesení XII. Sjezdu – předběžný termín zasedání VV je stanoven na 9. 11. 2021,
kde bude ustanovena Komise pro přípravu stanov.
-  3. usnesení XII. Sjezdu – jednání ČSS, z.s. s Mendelovou univerzitou pokračuje.
Paní Vrtišková navrhuje podepisování smluv až po předchozím projednání s právní kanceláří.
- Pan Hermel navrhuje častější, operativní dle potřeby a závažnosti jednání (např. online
formou) zasedání Prezidia i Výkonného výboru. Zdůraznil důležitost komunikace a vzájemné
informovanosti v rámci prezidia a celého svazu.
- Pan prezident uvedl, že v příštím roce je v plánu jednání VV 4x (2x online a 2x osobní) a

jednání Prezidia 6x (3x online a 3x osobní).

- Pan Fidler žádá doplnění zápisu P 02/2021 o hlasování Per rollam P ČSS ohledně nominace
na OH v puškových disciplínách.

Ostatní body byly splněny nebo budou projednány na dnešním zasedání.

2.) Informace z NSA, ČOV, rozpočet ČSS

NSA
- ČSS podal žádost o investiční dotaci vyhlášenou 1.6. Žádost prošla formální kontrolou, ale
je stále ve stadiu schvalování.
- Byla již vyhlášena dotační výzva v Programu Můj klub 2022. Aby mohla být žádost
schválena, je nutné, aby měly kluby zapsány všechny náležitosti ve Spolkovém rejstříku
včetně vložení účetních závěrek do sbírky listin a byly zapsány v rejstříku sportovců,
sportovních organizací vedeného Národní sportovní agenturou.

ČOV
- Pan Havlík informoval o olympijských stipendiích pro sportovce u kterých je reálná šance
na získání účastnického místa na OH 2024 při doložení mezinárodních výkonnostních cílů.
Půjde o 10 sportovců ČR vybraných z „letních“  OH sportů.
Prezidium navrhuje na toto stipendium Barboru Šumovou a jako náhradníka Jiřího
Přívratského.
Hlasování o návrhu Prezidia na získání olympijského stipendia ČOV:
Pro: 7, proti: 0, zdrželi se: 0.
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ROZPOČET
-  Rozpočet byl rozeslán před zasedáním.

3.) Informace z úseku Reprezentace

-  Pan Havlík informoval o nadcházejícím Finále SP, kterého se za ČR zúčastní brokaři J. Lipták,
D. Kostelecký, B. Šumová, J. Tomeček.
-  V termínu tohoto závodu proběhne na Kypru i zasedání ESC.
-  Pan Havlík informoval o návrhu na používání tréninkového systému YARMILL. Prezidium
uložilo panu Havlíkovi sestavit finanční rozvahu a podklady pro možnost využití tohoto
systému v ČSS.
-  Pan Havlík požádal o finanční prostředky na opravu starších polepů na svazových vozidlech
Peugeot v hodnotě 50 000,- Kč.
- Dále pan Havlík informoval o proběhlé poradě brokových disciplín s tím, že porada pro
kulové disciplíny bude v první polovině listopadu.
Hlasování o schválení opravy polepů aut ČSS:
Pro: 7, proti: 0, zdrželi se: 0.

Personální otázky reprezentace
- Vzhledem k výhradám a nesouhlasu mnohých s výsledky našich sportovců v minulém
olympijském cyklu a odchodu některých státních trenérů se Prezidium shodlo na nutných
změnách v úseku vedení státní reprezentace.
- Pan Streit navrhl změnu ve struktuře vedení státní reprezentace, která znamená zrušení
postu sportovního ředitele a zřízení postu manažera pro brokové disciplíny - pan Havlík a
manažera pro kulové disciplíny - paní Veverková.
Hlasování o změně ve struktuře vedení státní reprezentace:
Pro: 7, proti: 0, zdrželi se: 0.

- Pan Streit seznámil Prezidium, po jednáních s možnými kandidáty na státní trenéry, s návrhy
na post státního trenéra Trapu pana Hrdličku, Skeetu pana Dolečka, Herbergra a Zvolánka, na
post státního trenéra pistolových disciplín pana Tenka, puškových disciplín pana Opelku.
Všichni jmenovaní se vyjádří do 20.10.2021.
Hlasování o návrhu změn na postech státních trenérů:
Pro: 6, Proti: 0, zdrželi se: 1 (p. Tenk).

4.) Informace ze sekretariátu ČSS, Různé

- Pan Hermel informoval o diskvalifikaci T. Záviškové na mezinárodním závodě v brokových
disciplínách v Brně, které spadá do kompetence Komise řízení reprezentace a Komise
rozhodčích.
- Pan Streit informoval o návrhu Stanov od Středočeského krajského sdružení s tím, že bude
předán nově ustanovené Komisi pro přípravu stanov dle usnesení XII. Sjezdu ČSS.
-  Následně informoval o návrhu disciplinárního řádu ISSF zaslaného paní Ertlovou.
- Pan Streit přednesl zaslanou žádost pana Zetka za Moravskoslezské KS o finanční podporu
pořadatele soutěže 1. kategorie – GP JSB Bohumín a GP Bílovce. O totéž požádal pan Tenk i
pro Liberecké KS – pořadatele soutěže 1. kategorie – VC Stráže nad Nisou, VC Libereckého
kraje a GP Semily.
Hlasování o příspěvku pro pořadatele GP JSB Bohumín a GP Bílovce a pořadatele VC Stráže
nad Nisou, VC Libereckého kraje a GP Semily:
Pro: 7, proti: 0, zdrželi se: 0.
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- Pan Fidler požádal o doplnění plánu reprezentačních akcí k vyjasnění možností termínů
závodů ČSS.
- Pan Fidler informoval o potřebě nahlášení složení komisí ČSS jejich předsedy a následném
schválení na VV.
- Pan Janota požádal o možnost zaměstnání druhého správce na střelnici v Brně vzhledem k
nutnosti denní přítomnosti správce mezi 9 a 18 hodinou, z důvodu bezpečnosti a
narůstajících stížností blízkého okolí střeleckého stadionu, z důvodu vysokého počtu
funkčních budov z hlediska údržby a péče o ně (50 lůžek), velké travnaté plochy (cca 5 ha),
které se pravidelně udržují, z důvodu velké vzdálenosti mezi střelišti TRAP a SKEET (nutnost
přítomnosti dozoru).
-  Pan Janota informoval o zdražení terčů pro brokové disciplíny.
- Pan Janota navrhl zdražení startovného a využití takto získaných financí pro výplatu
rozhodčích.
“Vzhledem k radikálnímu úbytku aktivních rozhodčích brokové střelby je nutno se zamyslet
nad změnou přístupu k organizování a odměňování jejich práce.
Je nutno s těmito lidmi více pracovat, více je informovat eventuelně častěji školit. Způsob
odměňování těchto rozhodčích doporučuji řešit smlouvami o provedení práce s konkrétními
osobami na konkrétní soutěže vždy pro nadcházející sezónu předem. Doporučuji, aby
pořadatel soutěže zabezpečoval pouze jejich ubytování,
stravné a refundoval cestovné. Odměnu za provedenou práci by prováděl ČSS, z.s. na
základě potvrzeného pracovního výkazu pořadatelem soutěže.
Doporučuji, aby hodinová odměna se pohybovala ve výši cca 200,- Kč. Zdroj těchto financí
by byl zajištěn z financí ČSS, z.s. proti poměrnému snížení příspěvku
plánovanému na soutěže pořádané ČSS, z.s.. Pořadatel může tuto sníženou podporu
dorovnat úpravou výše startovného.”
- Pan Janota informoval o vývoji a průběhu přípravných prací stavby kulové střelnice v Brně -
Královo Pole : “veškerá činnost od počátku je prováděna se souhlasem prezidenta ČSS, z.s.,
VV ČSS, z.s. a P ČSS, z.s. včetně předsednictva ČSS, z.s. JmKS. Výsledky této práce jsou
předkládány pravidelně každoročně v písemné podobě prezidentovi ČSS, z.s. a Revizní
komisi ČSS, z.s.. Aktuální průběh je vždy projednán na úrovni VV ČSS, z.s., kde vždy
informuji přítomné o jednotlivých etapách práce. V případě potřeby může každý z členů
ČSS, z.s. nahlédnout do těchto materiálů uložených u revizní komise ČSS, z.s., aby získal
přehled o tom v jaké fázi se příprava stavby nachází.
V měsíci září tohoto roku skončil termín podávání připomínek a změn pro nový územní plán
města Brna, což se týká i budoucí stavby střelnice. Žádné připomínky ani návrh změn k
našemu návrhu stavby střelnice nebyly podány. Od října 2021 již není možno žádné jiné
návrhy či změny podávat, to znamená že probíhá normální vývoj přípravy nového územního
plánu města Brna a celé území pod střelnicí je určeno pro sport a volnočasové aktivity na
dalších 20 let. Schválení nového územního plánu připadá na začátek roku 2023.”
- Paní Vrtišková informovala o končících nájemních smlouvách na střelnici v Manušicích a
smlouvách a s Armádou na střelnici v Lobzích.
-  Pan Černoch informoval o plánu obnovy elektronických terčů na střelnici v Lobzích.
-  Paní Frantalová požaduje zahájení prací na webových stránkách ČSS.
-  Paní Frantalová navrhuje vytvoření smluv s reprezentanty.
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Usnesení P – 04/2021

● 10 – P ČSS bere na vědomí informace o čerpání rozpočtu 2021.

● 11 – P ČSS souhlasí s navrhovanou změnou na postu státních trenérů Skeet, puška a
pistole.

● 12 – P ČSS schvaluje podání žádosti na olympijské stipendium.

● 13 – P ČSS schvaluje změnu struktury vedení reprezentace ČSS.

● 14 – P ČSS schvaluje příspěvek pořadatelům soutěží GP JSB Bohumín a GP Bílovce a
VC Stráže nad Nisou, VC Libereckého kraje a GP Semily.

● 15 – P ČSS schvaluje opravu starších polepů na vozidlech ČSS.

● 16 – P ČSS ukládá panu Havlíkovi sestavit finanční rozvahu a podklady pro možnost
využití tréninkového systému YARMILL v ČSS.

Pokud není uvedeno u příslušného usnesení jinak, byly všechny body usnesení schváleny
100% přítomných členů P ČSS s hlasem rozhodujícím.

O termínu dalšího jednání Prezidia ČSS, z.s. budou účastníci včas informováni.

V Praze dne 5. 10. 2021
Jiří Streit

prezident ČSS, z.s.

Zapsala: J. Zámyslická, tajemnice ČSS, z.s.
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